
Protokol Nr XLI/2009
z sesji Rady Miejskiej w Prudniku

odbytej w dniu 29 czerwca 2009r.

Na 21 osobowy sklad Rady Miejskiej w Prudniku w sesji uczestniczyli wszyscy radni.
/ Lista obecnosci stanowi zal. nr. I/

Ponadto w sesji uczestniczyli : Burmistrz F. Fejdych, Z-ca Burmistrza S. Hawron, Skarbnik
Gminy J. Zielinska, Naczelnicy Wydzialow, Przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w
Prudniku Ryszard Balucki, Z-ca Komendanta Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w
Prudniku, soltysi wsi.
/ Lista obecnosci stanowi zal. nr. 2/

P k t . 1

Otwarcia sesji dokonal Przewodnicz^cy Rady Jacek Szczepanski - stwierdzil prawomocnosc
obrad - na 21 osobowy sklad Rady Miejskiej w momencie rozpocz^cia sesji uczestniczylo 20
radnych. W trakcie obrad do skladu rady dolaj£zyt radny Z.Kosihski.

Burmistrz Franciszek Fejdych - wnioskowal o wycofanie z porza^dku obrad projektow uchwal
druk nr 598,600,604,609,612,617 w sprawie wydzierzawienia nieruchomosci oraz
wprowadzenia do porzajiku obrad projektu uchwaly druk nr 630 w spr: nabycia
nieruchomosci oraz druk nr 631 w spr: obciazenia nieruchomosci gruntowych.
Projekt uchwaly druk nr. 630 dotyczy nabycia od Spoldzielni Mieszkaniowej w Prudniku
nieruchomosci gruntowych wraz z budynkami stanowiajcymi wlasnosc spoldzielni. Poniewaz
budynki te sâ  uzytkowane od wielu lat przez Gmin$ Prudnik, nalezy uregulowac stan prawny
nieruchomosci. Koszty zwiazane z nabyciem nieruchomosci poniesie Gmina Prudnik.
Projekt uchwaly druk nr 631 dotyczy ustanowienia na dzialce 632/5 w Moszczance obok
budynku nr 166 przejazdu i przechodu w zwiqzku z wykupem mieszkan przez najemcow.

Przewodniczajcy Rady J. Szczepanski - poinformowal ,ze wplyn^ly wnioski dotycza^ce
inicjatywy uchwalodawczej . Wnioski zostaly zgloszone przez grupy radnych i dotyczy;

podJQcia uchwaly w spr: nadania tytulu Honorowy Obywatela Gminy Prudnik
Franciszkaninowi, Ojcu Antoniemu Dudkowi ( druk nr 629)
- oraz dwa wnioski dotyczajce podj^cia uchwaly uchylajaj:ej uchwal? w spr: ustalenia stawki
procentowej oplaty adiacenckiej.
Radny Cz.Dumkiewicz -zwrocil uwag^ ,aby Przewodnicza^cy Rady post^powal zgodnie z
zapisami statutu i projekty uchwal w spr: oplaty adiacenckiej skierowal do zaopiniowania
przez komisje.

Przewodniczajcy Rady J. Szczepanski - nigdy nie zostala zlamana procedura zwia_zana z
wprowadzaniem projektow uchwal do porzajiku obrad.

Radny E. Drohomirecki - jezeli dwie grupy radnych przedkladajajnicjatyw? uchwalodawczq.
w tej samej sprawie to mozna je polaczyc.

Radny Cz.Dumkiewicz - jezeli projekty uchwal si? nie roznia^ to nie ma przeszkod w ich
pola^czeniu. Niepodj^cie uchwaly uchylaja^cej oplaty adiacencka^ b^dzie skutkowala
obcia^eniem grupy mieszkancow.



Radca Prawny Grazyna Begej - Husak wnioski mozna polajszyc i glosowac jeden prqjekt
uchwaly.

Radny J. Serafm - w imieniu wnioskodawcow wyrazil zgod? na polaj^zenie wnioskow w spr:
uchylenia uchwaly w spr: ustalenia wysokosci stawki procentowej oplaty adiacenckiej.

Przewodnicza^cy Rady J. Szczepanski - uwaza ,ze nalezy si? zastanowic nad skutkami
fmansowymi wynikajajsymi z uchylenia uchwaly w spr: oplaty adiacenckiej.

- ,,za" wycofaniem z porzajdku obrad projektow uchwal w spr: wydzierzawienia
nieruchomosci druk nr 598, 600, 604, 609, 612 i 617 glosowalo 20 radnych , glosow
,,przeciw" i ,,wstrzymujajcych si?" nie bylo.

- za" wprowadzeniem do porza^dku obrad projektu uchwaly druk nr 629 w spr: nadania tytuhi
Honorowego Obywatela Gminy Prudnik glosowalo 19 radnych , glosow ,,przeciw" i
,,wstrzymuja^cych si?" nie bylo.

- ,,za" wprowadzeniem do porzajiku obrad projektu uchwaly druk nr 630 w spr: odplatnego
nabycia nieruchomosci glosowalo 20 radnych , gtosow ,,przeciw" i ,,wstrzymuja^cych si?" nie
byio.

- ,,za" wprowadzeniem do porzajdku obrad projektu uchwaly druk nr 631 w spr: obciazenia
nieruchomosci gruntowej glosowalo 21 radnych , glosow ,,przeciw" i ,,wstrzymuja^cych si?"
nie bylo.

- ,,za" wprowadzeniem do porzajdku obrad projektu uchwaly druk nr 632 uchylajajsy uchwal?
w spr: ustalenia wysokosci stawki procentowej oplaty adiacenckiej glosowalo 20 radnych ,
glosow ,,przeciw" i ,,wstrzymuja^cych si?" nie bylo.

- ,,za" przyj?ciem protokolu z XL sesji gtosowalo 20 radnych , glosow ,,przeciw" i
,,wstrzymuja_cych si?" nie bylo.

Miroslaw Banas Naczelnik Gminnego Centrum Reagowania i Porzajiku Publicznego
przestawil informacj? dotyczajca^ prognozowanych opadow na terenie naszej gminy. Zwrocil
si? z prosba^ do sohysow o umieszczania dostarczanych komunikatow na tablicach ogloszen.

P k t . 2

Informacj? o dzialaniach podejmowanych pomi?dzy sesjami przedstawil Burmistrz
Franciszek Fejdych - stanowi zal. nr.3



P k t . 3

Odpowiedzi na interpelacje zgloszone na XL sesji udzielili : Burmistrz F. Fejdych oraz
zast^pca S. Hawron. Tresci udzielonych odpowiedzi stanowia^ zala^czniki do protokolu z XL
sesji.

P k t . 4

Interpelacje zgtosili radni :

Radny E. Drohomirecki
- dot: stacji PKS w Prudniku - utrzymania czystosci, naprawy barierki.
/ petny test interpelacji stanowi zal. nr.4/

- dot: wykonania kanalizacji deszczowej przy ul. Lwowskiej, utwardzonej drogi.
- dot: wykonania kanalizacji ul. Lompy oraz wykonania drogi.

/ pelny tekst interpelacji stanowi zal. nr.5 /

Radny Z. Trojniak
- ze wzgl^du na daleko posuni^te rozmowy przez firmy budujajce elektrownie wiatrowe z
rolnikami wsi Niemyslowice i Czyzowice , czy sâ  prowadzone przez Uizqd Miejski w
Prudniku prace zwiazane ze zmianami Planu Zagospodarowania Przestrzennego tych
terenow. W chwili obecnej plany nie przewiduja^ funkcjonowanie ferm wiatrowych ,
natomiast rolnicy otrzymujajuz wzory umow na dzierzaw? nieruchomosci pod wiatraki.
/ pelny tekst interpelacji stanowi zal. nr. 6/

Radna Janina Stanisz
- kiedy nastajM rozbiorka zagrozonego domu Nr 214 w Rudziczce.
/ pelny tekst interpelacji stanowi zai. nr.7/

- dot: naprawy nawierzchni lub ograniczenia pr^dkosci na drodze krajowej w Rudziczce obok
posesji nr 270.
/ pelny tekst interpelacji stanowi zal. nr.8/

- kiedy rozpocznie si? remont Remizy Strazackiej w Rudziczce.
/ pelny tekst interpelacji stanowi zal. nr.9/

Radny R. Czeczel
- kiedy nastapi urza^dzenie podworek na ul. Grunwaldzkiej w Prudniku.
/ pelny tekst interpelacji stanowi zal. nr.10/

Radny J. Serafm
- dot: petycji mieszkahcow budynku polozonego przy ul. Parkowej 8 dotycza^cej budowy
chodnika wzdhiz budynku lub progow zwalniajajcych. Jakie kroki podejmie urzajd.
/ pelny tekst interpelacji stanowi zal. nr.l I/



Wnioski zglosili radni:

Radny G. Trembecki
- dot: zagospodarowania dzialki gminnych w Moszczance znajduj^cej si? pomie_dzy dwoma
lowiskami jako miejsce parkingowe.
/ wniosek stanowi zal. nr.12 /

- dot: zlikwidowania zastoiska wodnego na drodze gminnej w Moszczance znajdujacego si?
pomi?dzy drogami powiatowymi w poblizu Pomnika 1000 - lecia Panstwa Polskiego.
/pelny tekst wniosku stanowi zat.nr.13/

Radny E. Mazur
- dot: oczyszczenia przepustu wodnego znajdujacego si? na rzece za basenem kapielowym.
/ pelny tekst wniosku stanowi zal. nr.14/

Radny A. Zapala
- dot; ustawienia znaku ograniczajajcego pr?dkosc pojazdow do 20km/h na ul. Podgornej na
wysokosci Zespolu Szkol Zawodowych Nr 1 w Prudniku.
/ wniosek stanowi zal. nr.15 /

- dot: malowania kapliczki przy ul. Nyskiej oraz wykonania rynienki odprowadzajacej wod?.
/ wniosek stanowi zat. nr.16/

P k t . 5

Informacj? nt. stanu bezpieczehstwa na ternie Gminy Prudnik przestawil Ryszard Balucki
przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Prudniku - stanowi zal. nr.17

Informacj? nt. bezpieczenstwa przeciwpozarowego w Gminie Prudnik przedstawil Tomasz
Protas Z- ca Komendanta Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Prudniku -
stanowi zal. nr.18

Informacja z dzialalnosci Strazy Miejskiej stanowi zal. nr.19

W dyskusji glos zabrali:

Radny E. Drohomirecki - uwaza, ze nalezy zniwelowac korki na ulicach w naszym miescie.
W tym celu nalezy dokonac analizy ograniczenia pr?dkosci na ulicach .

Radny R. Kwiatkowski - czy , pojazdy przewoza^ce substancje chemiczne s^zglaszane Strazy
Pozarnej. Dlaczego Policja kontrolujajc pr?dkosc zatrzymuje kierowcow przez tablicami z
nazwa^ miejscowosci . Ponadto dlaczego stosuje bardzo cz?sto w drobnych wykroczeniach
drogowych mandaty a nie pouczenia.

Radny L. Piajtkowski - czy zarzajiy budynkow otrzymuja^ od Strazy Pozarnej informacje o
zagrozeniach pozarowych w poszczegolnych budynkach.

Radny E. Mazur - jaka jest wykrywalnosc sprawcow falszywych alarmow wyst?puja^cych w
Strazy Pozarnej.



Radny A. Zapala - ile w Policji jest patrolow pieszych.

Ryszard Balucki Przedstwiciel KPP - wyjasnil, Policja dziala wyg. prawa i stosuje pouczenia.
W zasobach KPP w Prudniku funkcjonujajrzy partole piesze.

Tomasz Protas Z-ca Komendanta PPSP w Prudniku - wyjasnil, transporty srodkow
wybuchowych przewozonych do kamieniolomow sâ  zglaszane strazy natomiast pozostale
przewozone srodki chemiczne sâ  w takich ilosciach ,ze nie jest wymagane ich zgloszenie.
Straz Pozama nie prowadzi przegladu budynkow mieszkalnych lecz prowadzi kontrole
obiektow uzytecznosci publicznej . Nie jest takze prowadzona wykrywalnosc fatszywych
alarmow.

Radni dalszej dyskusji nie podjeji.

P k t . 6

Projekt uchwaly w spr: zmian w budzecie Gminy Prudnik na 2009r.
Radny L. Piajtkowski - dlaczego zmniejsza si? srodki na wykonanie nawierzchni ulicy
Zwyci?stwa.
Skarbnik Gminy J. Zielinska - w zwia^ku z ogloszeniem w czwartym kwartale 2009r. naboru
do Narodowego Programu Przebudowy Drog Lokalnych zadanie pn. ,,przebudowa ul.
Zwyci^stwa" zostanie uj?te w budzecie 2010r. Dlatego w ramach oszcz^dnosci na
przetargach na wykonania nawierzchni ulic Sierakowskiego , Strzeleckiej oraz przenoszajc
czesc srodkow z ul. Zwyci^stwa przeznaczamy je na zakup gruntu od SpoWzielni
Mieszkaniowej
Radni dalszych uwag nie wniesli.
- ,,za" podj^ciem uchwaly glosowaio 19 radnych , glosow ,,przeciw" i ,,wstrzymujajcych si?"
nie bylo.
Rada Miejska podje^a Uchwale, Nr XLI/576/2009 w spr: zmian w budzecie Gminy Prudnik na
2009r.

- Uchwala stanowi zal. nr.20

Projekt uchwaly w spr: zmian w budzecie Gminy Prudnik na 2009r. - wydatkach zwi^zanych
z wieloletnimi programanii inwestycyjnymi oraz wydatkach na programy i projekty
realize wane ze srodkow pochodzajcych z budzetu Unii Europejskiej , EFT A i innych srodkow
zagranicznych niepodlegaja_cych zwrotowi.

Skarbnik Gminy J. Zielinska - wyjasnila : w zadaniu ,,Stworzenie bazy materialnej rozwoju
ponadlokalnej oferty kulturalnej - przebudowa renesansowej rezydencji Hermana Frankla w
Prudniku. Planowane naklady ogolem wyniosq. 9 278 698,57 zl . Przedlozony projekt
uchwaly zabezpiecza calosc srodkow.
Radni uwag nie wniesli.
- ,,za" podj^ciem uchwaly glosowaio 18 radnych , glosow ,,przeciw" nie bylo ,,wstrzymal si?
od glosu 1 radny.

Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/577/2009 w spr: zmian w budzecie Gminy Prudnik na
2009r. - wydatkach zwi^zanych z wieloletnimi programanii inwestycyjnymi oraz wydatkach



na programy i prqjekty realizowane ze srodkow pochodzqcych z budzetu Unii Europejskiej ,
EFTA i innych srodkow zagranicznych niepodlegaja^cych zwrotowi.

- Uchwala stanowi zal. nr.21

Projekt uchwaly w spr: zaci^gni^cie przez Gmin? Prudnik dhigoterminowego kredytu .

Radny J. Serafm - jak jest % roczna kwota dlugu.
Skarbnik Gminy Jadwiga Zielinska - lacza kwota dtugu nie przekroczy 4,62% budzetu
gminy.
Radni dalszych pytan nie zadawali, dyskusji nie podjeji.
,,za" przyj^ciem uchwaly glosowalo 17 radnych , glosow ,,przeciw" nie bylo ,,wstrzymalo si?"
od glosu 2 radnych.
Rada Miejska podjela Uchwal? Nr XLI/578/2009 w spr: zaciajjnieeie przez Gmin? Prudnik
dtugoterminowego kredytu.

- Uchwala stanowi zala^cznik nr,22

Projekt uchwaly w spr: wyrazenia zgody na wyodr^bnienie w budzecie gminy Prudnik na rok
2010 srodkow stanowia^cych fundusz solecki.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj^ciem uchwaly glosowalo 19 radnych , glosow ,,przeciw"
i ,,wstrzymujajcych si?" nie bylo.
Rada Miejska podjeja Uchwal? Nr XLI/579/2009 w spr: wyrazenia zgody na wyodr^bnienie
w budzecie gminy Prudnik na rok 2010 srodkow stanowia^cych fundusz solecki.

- Uchwala stanowi zal. nr.23

Projekt uchwaly zmieniaja^cy uchwal? w sprawie inkasa podatkow : rolnego, lesnego i od
nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj^ciem uchwaly glosowalo 19 radnych , glosow ,,przeciw" i ,,wstrzymujajcych si^"
nie bylo.
Rada Miejska podjela Uchwal? Nr XLI/580/2009 zmieniajaca^ uchwaly w sprawie inkasa
podatkow : rolnego, lesnego i od nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.24

P k t . 7

Projekt uchwaly zmieniaj^cy uchwal? w sprawie wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gmin y Prudnik na lata 2009- 2013

Radny R. Kwiatkowski - w strefie III znajduje sie ul. Tabory przy ktorej brak jest budynkow.
Burmistrz F.Fejdych - wyjasnil ,ze spraw? nalezy wyjasnic. Pozostawienie ul. Tabory w
strefie nie wywoluje skutku.
Radni dalszej dyskusji nie podjeji.
,,za" przyj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych , glosow „ przeciw" i ,,wstrzymujacych si?"
nie bylo.



Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/581/2009 zmieniajaca^ uchwal? w spr: wieloletniego
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2009 - 2013.

- Uchwala stanowi zal. nr.25

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymujaj:ych
sie" od gtosu nie byk>.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/582/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.26

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymuja_cych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podjeja Uchwaly Nr XLI/583/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.27

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw" glosowal 1 radny ,,wstrzymujajcych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/584/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.28

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw" glosowal 1 radny ,,wstrzymuja^cych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?ta Uchwal? Nr XLI/585/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.29

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymuja^cych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwat? Nr XLI/586/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwata stanowi zal. nr.30



Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymujacych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/587/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.31

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymujacych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/588/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal, nr.32

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaty glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymuja^cych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?ta Uchwal? Nr XLI/589/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.33

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymujajzych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podjeja Uchwal? Nr XLI/590/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.34

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymuja_cych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?!a Uchwal? Nr XLI/591/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.35

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.



,,za' podj?ciem uchwaty glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymujajzych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podjeja Uchwal? Nr XLI/592/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.36

Projekt uchwaty w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaty glosowalo 18 radnych ,,przeciw' gtosowal 1 radny ,,wstrzymujacych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj^la Uchwal? Nr XLI/593/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
- uchwala stanowi zal. nr.37

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj^ciem uchwaly glosowalo 17 radnych ,,przeciw" glosowal 1 radny ,,wstrzymal si?"
od glosu 1 radny .
Rada Miejska podj^la Uchwal? Nr XLI/594/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.38

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj^ciem uchwaty glosowalo 18 radnych ,,przeciw' gtosowal 1 radny ,,wstrzymuja_cych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/595/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.39

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymuj^cych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/596/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.40

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj?ciem uchwaly glosowalo 17 radnych ,,przeciw" glosowat 1 radny ,,wstrzymal si?"
od glosu 1 radny..



Rada Miejska podje_ta Uchwal? Nr XLI/597/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.41

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podje_ciem uchwaly glosowaio 18 radnych ,,przeciw" glosowat 1 radny ,,wstrzymujacych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podjeja Uchwaly Nr XLI/598/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.42

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podje_ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw" glosowal 1 radny ,,wstrzymujacych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/599/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.43

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowat 1 radny ,,wstrzymujajcych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/600/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.44

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj^ciem uchwaly glosowalo 19 radnych , gtosow ,,przeciw" i ,,wstrzymujacych si?"
nie bylo.
Rada Miejska podj^la Uchwal? Nr XLI/601/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.45

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymujacych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj^la Uchwal? Nr XLI/602/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
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- Uchwala stanowi zal. nr.46

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za' podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymuja^cych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podjeja Uchwal? Nr XLI/603/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.47

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podjeciem uchwaly glosowalo 19 radnych , glosow ,,przeciw" i ,,wstrzymujajsych si?"
nie bylo.
Rada Miejska podj^ta Uchwal? Nr XLI/604/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.48

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj?ciem uchwaty glosowalo 18 radnych ,,przeciw" glosowal 1 radny ,,wstrzymuja^cych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/605/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwata stanowi zai. nr.49

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj?ciem uchwaly gtosowalo 18 radnych ,,przeciw" glosowal 1 radny ,,wstrzymuj^cych
si^" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podje_la Uchwal? Nr XLI/606/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.50

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymujajcych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/607/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.51
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Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw" glosowal 1 radny ,,wstrzymujaj:ych
sie" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podjeja Uchwaly Nr XLI/6082009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.52

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw" glosowal 1 radny ,,wstrzymujajcych
sie" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podjeja Uchwal? Nr XLI/609/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.53

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymujaj=ych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podjela Uchwalej Nr XLI/610/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.54

Projekt uchwaly w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj^ciem uchwaly glosowalo 18 radnych ,,przeciw' glosowal 1 radny ,,wstrzymujacych
si?" od glosu nie bylo.
Rada Miejska podjela Uchwal? Nr XLI/611/2009 w spr: wydzierzawienia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.55

Radny J. Serafin - czy jest dotacja na rewitalizacj? miasta obejmujaj^ teren targowiska
miejskiego.
Burmistrz F.Fejdych - rewitalizacja miasta jest opracowana. Umowy dzierzawy koncza^ si? w
201 Or. i nie be^podpisywane na dalsze lata.

Projekt uchwaly w spr: nadania tytulu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik.
Przewodnicza^cy Rady J. Szczepanski - odczytal inicjatyw? uchwalodawczq. grupy radnych
dotycza^ca^ nadania tytulu Franciszkaninowi, Ojcu Antoniemu Dudkowi.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podjeciem uchwaly glosowalo 19 radnych , glosow ,,przeciw" i ,,wstrzymuja^cych si?"
nie bylo.
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Rada Miejska podjeja Uchwal? Nr XLI/612/2009 w spr: nadania tytulu Honorowego
Obywatela Gminy Prudnik.

- Uchwala stanowi zal. nr.56

Projekt uchwaly w spr: nabycia nieruchomosci.
Radny L. Piatkowski - w jakim celu b?dzie budowana droga na tym terenie..
Burmistrz F. Fejdych - b?dzie to nowa droga wykonana przez gmin?. Dojazd do obiektow
sportowych na osiedlu J.W b?dzie od strony ul. Sybirakow.
Radni dalszych uwag nie wniesli.
,,za" podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych , glosow ,,przeciw" i ,,wstrzymuja^cych si?" o
nie bylo.
Rada Miejska podj?la Uchwal? Nr XLI/613/2009 w spr: nabycia nieruchomosci.

- Uchwala stanowi zal. nr.57

Projekt uchwaly w spr: obciazenia nieruchomosci nieruchomosci.
Radni uwag nie wniesli.
,,za" podj?ciem uchwaly gtosowalo 18 radnych, glosow ,,przeciw" i ,,wstrzymujajcych si?"
nie by to.
Rada Miejska podjeja Uchwaly Nr XLI/614/2009 w spr: obciazenia nieruchomosci
gruntowych.

- Uchwala stanowi zal. nr.58

Projekt uchwaly uchylaj^cy uchwal? w sprawie ustalenia wysokosci stawki procentowej
oplaty adiacenckiej.

Radca Prawny Grazyna Begej -- Husak -- poinformowala, ze w orzecznictwie Sadow
Administracyjnych sâ  wyroki sajdu w Gliwicach i Szczecinie stwierdzajajce ,ze gminy maja^
obowiqzek ustalenia stawki oplaty adiacenckiej i nie wyzbywania si? zrodla dochodow.
Samorzajdy nie mogq. dobrowolnie rezygnowac z dochodow. Podejmuja^c uchwal? ustalaja^ca^
stawk? procentowa^ oplaty adiacenckiej nalezy przyjajc ,ze organ nadzoru podzieli stanowisko
zawarte w wyrokach sajdowych. Wowczas istnieje mozliwosc uchylenia uchwaly.

Radny J. Serafin - rada stawki ustala i moze je uchylic.
Radny Cz.Dumkiewicz - proponuje podj^c uchwal?. W przypadku stwierdzenia przez nadzor
niezgodnosci z prawem zostanie uchylona.

Przewodnicza^cy Rady oglosil przerw? w obradach. Po wznowieniu obrad radni dyskusji nie
podje_li.

,,za" podj?ciem uchwaly glosowalo 18 radnych , glosow ,,przeciw" i ,,wstrzymuja^cych si?"
nie bylo.



Rada Miejska podjeja Uchwale. Nr XLI/615/2009 uchylaja^ uchwat? w sprawie ustalenia
stawki procentowej oplaty adiacenckiej.

- Uchwala stanowi zat. nr.59

P k t . 8

Odpowiedzi na interpelacje zgloszone na XLI udzieltt Burmistrz F. Fejdych
- w Przedszkolu nr 7 w Prudniku zostanie otworzony dodatkowy oddzial, takze dodatkowy
oddzial zlobkowy zostanie utworzony w przedszkolu na osiedlu J.W
- w budzecie sâ  zabezpieczone srodki na urzadzenie podworek na ul. Grunwaldzkiej. Zadanie
jest planowane do wykonania przy udziale wspolnot mieszkaniowych,

- na drodze krajowej w Rudziczce jest ograniczenie pr^dkosci do 70 km/h i nalezy tego
przestrzegac,

- wlasciciel budynku w Rudziczce zobowi^zal si? do remontu,
- remont Remizy Strazackiej w Rudziczce zostal zaplanowany do wykonania w roku
biezacym,

Pkt .9

Radny Z. Kosinski Przewodniczajcy Komisji Gospodarki Komunalnej , Mieszkaniowej i
Budownictwa poinformowal, ze w dniu 9 lipca o godz. 15.oo odb^dzie si? wyjazdowe
posiedzenie komisji majace na celu przeglad stanu drog. Zaprosil radnych do uczestnictwa .

Wobec wyczerpania porzadku Przewodniczacy Rady Miejskiej J. Szczepahski
zakomunikowal zamkni^cie obrad XLI sesji RM. Posiedzenie rozpocze^o si^ o godz. lO.oo i
zakonczylo o godz. 16.05 . Protokol sporzadzono w 2-ch jednobrzmiacych egz. Plyta CD z
nagraniem przebiegu obrad sesji znajduje si? w Wydziale Organizacyjnym.

Protokolqwala Przewodniczajcy
Jolanta Wroblewska Rady

JaceleSzczepanski
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